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ZAPISNIK

2. SIJEDNICE VIJECA MIJESNOGA ODBORA JARUGE

Dana 30.01 .2019. odrZanaje je druga sijednica vijeca mijesnoga odbora u

sada5njemu sazivu sa podetkom u 19 sati u prostorijama DVD-a Jaruge sa

slijededim dnevnim redom

:plan I dinamika radova u naselju Jaruge 2a2019

:financiijska pomoc kod rekonstrukcije na5e mijesne crkve u Jarugama

rekonstrukcija unutra5njosti

:pitanja prijedlozi i razlidito

Predsjedavajuci vijeca mijesnoga odbora Jaruge u 19 h otvara sijednicu

Predsjedavajuci :Dobro veder ja vas sve skupa pozdrvaljam koji ste nazodni

vijecnike I goste.Prije svega opcinskoga nadelnika I predstavnike

udruga.Konstatiram da je sijednici prisutno tri od pet vije6nika te za daljni rad

imamo potrebni kvorum kako bih donosili pravovaljane odluke

Od vijecnika na sijednici prisutnu.

:Andrija Vljan ic vijecnik

:Stijepan DZambo vijecnik

:Zoran jel i n ic vijecn ik (predsjedavaj uci)

Ostali nazodni

Mirko Zivkovic Grge6 Jaruge I NK.Sloga Jaruge

Ivica Tomii DVD Jaruge



lvan Fanjii KUD Savica Jaruge sijednici nazodan od 19 I 40

lspridali se Cecilija Jakii i llijaSeviii Zlatko

ZoranJelini6:Moram naglasati das am jo5 na sijednicu pozvao I predsjednika

opiinskoga vijeia evo mejlje tu moZete vidjeti nije niSta odgovorio I predstavnike

udruge umirovljenika ovaj dio iz Jaruga nema ni njih .No dobro.Nekakve sam vam

smijernice u kojem bi pravcu htio da ode ova sijednica poslao u elektronskome

obliku stoga ste svi nazodni moglividjeti o demu se raadi Dnevni red ved sam

ranije prezentirao upoznati ste jo5 prija sa istim stoga pitam jeli ima tko joi
kakav prijedlog ako nema dajem na izglasavanje.Buduii da nema moZemo li

izglasativederainji dnevni red .Ono 5to sam zaboravio na podetku prije glasanja

da lto napomen I u paketu sa dnevnim redom odradimo.Za supotpisatelja

zapisnika sa vedera5nje sijednice naravno uz mene predlaZem gospodina Andriju

Valjniia buduii daje to na pro5loj prvoj sijednici udinio gospodin Stijepan

DZa mbo. Konstatira m jed noglasno.

Dobro ja bih sada da predemo na raspravu po dnevnome redu.Nadelnide kako

vijeinicima ltebi sam iste stvari poslao stoga bih predloii da prvo dujemo 5to nam

ti ima5 za re(i tj 5to je od projekata kandidirano I 5to se kani kandidirati na

natijedaje prema EU fondovima I natijedajima koja raspisuju naSa ministarstva.

lzvolite.Prije nego nadelmik pristupi izvije5iu moram vam reii das am se osobno

naiao sa nadelnikom u uredu nadelnika !vei razgovarali o ovim temama kako

bih 5to efikasnije vederas sa 5to manje lutanaja naSli naj bolja moguia

rije5enja. Izvol i Josi pe.

Josip Nikolii:

Prvo imamo kandidiran projekat svijetlosne signalizacije u Jarugama vrijednost

projekta je negdje 60 do 80 tisuda kuna stime das mo isti takav projekat

kandidirali I u Nazorovoj ulici na iup cesti Sikirevci Gundinci.Moram reii ako

nam prode jedan od ta dva projekta drugi iemo odraditi sami neiemo dekati

ponovljene natijedaje.

Nadalje imamo projekat koji opiina Sikirevci radila preko udruge Misija vrijedan 2

milijuna kuna ako prode onda bih nad ambulantom otvorili informatidki centar



gdje bih kupili desetak laptopa,Vaiega sam sina (sina Stijepana DZambe) pitao

bilih predavao dijeci informatiku imali bih tu detiri zaposlene osobe.

Nadalje tu je I izmjena prostornoga plana .Ako bude sve kako treba do sredine

detvrtoga mijeseca to bih trebalo biti gotovo.Onda bih i5la I ribarska kuia.

Sad trenutno mogli ste vidjeti da se vr5e geodetska mijerenja da bih se odvojila

na5a opiinska zemtja od Zupanijeske cesta,Naime pojas Zupanijskih cesta ide sada

od kuie do kuie sa obije strane cesta.stoga smo traZili da sa svake starne

odvojimo po metar I pol lto upiSemo u katakstar kako bih pristupili lak5emu

ishodenju projekta za staze onda nam ne bih trebala gradevinska dozvola I niz

sglasnosti .Malo je problem 5to nema ni prostora pa iemo jedan dio morati iii I na

zacijevljivanje kanala .A trenutno opdina dobiva oko 40 tisuia kuna kao na pravo

sluZnosti od T coma 5to kablovi idu kroz opiisku zemlju I tim novcem ie mo pokriti

geodetke radove.No smislit iemo neSto tamo I gdje je skuden prostor.

Sto se tide ulidne rasvijete !Bio sam u elektro slavoniji I dogovaramo projekat

izmijeStanje struje na bandere .Ovo bih godine oni radili projekat a sam bih posao

iSao na godinu.Ovo je jako bitno jer bih sav posao izmijeitanja iSao na njihov

troSak a mi bih onda svoju rasvijetu kadili na njihove bandere , buii da ljudi

nedaju rasvijetu po kuiama.Naravno moramo prvo moramo zatraZiti dozvolu zato

ali nema sumnje da je neiemo dobittitime bih kvalitetno rije5ili rasvijetu u naselju

Jaruge.

Stijepan Diambo :Sto je sa ulicom Sv.Leopolda Mandiia jeli uraden projekat za

asvaltiranje.

Josip Nikolii:mislim da nije.

Stijepan DZambo :mi smo trZili da se isprojektira skroz tamo dio 5to od njega ide

do Vase I onda na malu baru.Jer to smo traZili godinima sramota da covijek Niko

odrasto u Jarugama ijedini ostao bez asfalta.A ne znam ima 100 metra.

Mirko Zivkovi6: Sto je sa ulicom Berava tamo se nemore viSe prodi?

Stijepan DZambo :Ja se sijeiam da je nadelnik Benakovii rekao da je ugoovr

potpisan sa firmom Akva term no oni su otiSli a pokidali su I naiu ulicu dok su



imali prijelaz preko pruge.Vijerovatno je ta firma I propala ili kako to vei ide

promijenila naziv.

Zoran Jelinii :Koliko sam upuien ugovor je potpisao nositelj tj investitor sa

HRVATSKIM VODAMA I nama je potpuno svejedno koje bio pod izvodad mi

moramo ganjati HRVATSKE VODE.a koliko se sijeiam jako se malo opiina pitala

oko svega toga.

Stijepan DZambo :pitala bih se damo odmah zatvorili cestu i nismo dali prolaz

nego smo ih trebali natijerti da sebii naprave cestu pa nek kopaju.

Zoran Jelinii: Trebali smo I jas bio zagovornik te ideje sijeiate se kad je to kopano

samo praiine koja se dizala sve do zelen gaja kao jesenja magla.Dobro ovo sve

Sto smo pomenuli mislio sam pod todkom razno.Ali nema veze idemo se vratiti na

neki nadin temi prve todke dnevoga reda.Radovo na groblju imali tu iko iSta

potrebe za rasparvu.Moj stav kada sam sa nadelnikom razgovarao u njegovom

uredu oko dega smo se obojica sloZilijesteda bih se trebalo prvo zavr5iti ono 5to je

vei zapodeto .Tamo na groblju je ostalo joi zvariiti sanitarni dvor I kada dode

voda spojimo se na vodovod I onda ga samo pustiti u uporabu .Ni5ta veii
nemora biit od onij koji smo uklonili koji su vei bilitamo.l po zavrSetku

snaitarnoga dvora zategnuti ogradu od berave .lmamo joi betonirati I noj mali

mostii kod bunara sa straZnjega ulaza u groblje. A 5to se tide doma DVD-a Jaruge

predloZio sam nadelniku da idemo u dvije etape u rekonstrukciju .Jedna bih bila

ove godine tj.septidka jama I sanitarni dvor te nabavka vozila 7+1 sijedalo za

potrebe vatrogasaca.A druga2O2O bih iSla sa izmijenom drvene u pvc stolariju I

uredenje tavana u spavaonicu jer 6e uvijek neko dolaziti u goste pa da imate takvu

jednnu prostoriju.lzvolite ietvorica vas je tu vatrogasaca.

Andrija Vlajnii:Ako ne bude rekonstrukcije morat iemo se u buduie organizirati

da tamo u domu vrSimo sve aktivnost.Jer nema smisla ovdje iSta paraviti a nemaju

ljudi gdje otiii u wc .Bude tu na godi5njoj I curica I Zena.Mi smo vei jednom

pokuSali renovirati dom I sami skupa sa gospodinom Jurkovidem promijeli I letvu I

svaSta ne5ta redeno nam je 5to vam viSe ostene viSe 6e iii za druge stvari.Uz put

jeli moguie da se urbanizira ona lenija ood Vince Nake 5to ide prema Lovri

Zivkoviiu.



Josip Nikolii ide tamo dalje skroz do kanala urbanistidaka zona.

Andrija Vlajnii:Dobro onda.

Zoran Jelini6.Onda nije trebalo stati ne bijeZeim od svoje odgovornositi da je to

sve iSlo na rijed niti pravdam nadelnika ali pojedinci u DVD-u ili pojedinac je tome

kumovao.

lvan Franii:Dosta sno sami sebi krivi stoji da nam je redeno da imamo 30 tisu6a

kuna.Redeno nam je nije problem niti ako predete preko.No uzimato je I nekakvih

artikala za koje nije donoSen radun I nisu se mogli refundirati.

Zoran Jelinii:Ajmo mi dalje to je bilo 2OL4 ne vrijedise vraiati u medu vremenu

napravili smo dimnjak kojeg nije bilo I to je pomak a sada trebamo vidjeti kako

dalje 5to 6e mo sa vozilom Jas am danas dobio nekakav toSkovnik vozilo o kojem

pridamo do 10 godina starosti bih koStalo oko 75-80 tisuia kuna .Stime da smo

gospodi Frani6 lja pridali o tome da bih se to vozilo koristilo I za prijevoz starijih

osoba do bolnice u brodu za koje se nema tko skrbiti to bih pokazalo onda

ozbiljnost DVD-a Jaruge I opiine kao institucije.

Josip NikolidRaspisan je natijedaj za nabavku tritakva kombija ove godine neiemo

iii u kupovinu ako natijedaj prode i5lo bih se tek na godinu.

lvan Franii:Nemora to biti za mijesecdana.neka bude lna godinu recimo jedan

takav bih kombitrebala imati opiina stalno za svoje radnike da moZe pukupiti

trimere I sve 5to im treba kada idu na teren.

lvica Tomii:RuZno je vidjeti kada dovezem osmero dijece u autu.Da ne govorim

Sto je bilo kada me je zaustavila policija no kada su vidjeli o demu e radi rijeiili
smo.

Zoran Jelinii.Jako je opasno na intervenciju ljude prevoziti u kamionu svi znamo

daje kamion registriran za samo dvije osobe .Svi smo vidjeli naZolost I Kornate.

Josip Nikolid:Svakao trebaju kombi ali treba vidjeti gdje ih smijestiti .Sad imamo I

problem sa traktarom I prikolicom,malderom s obziorom da zadrugu nismo

uspijeli kupiti.



lvica Tomii:lmamo problem I sa prebacivanjem novaca sa strane VZO.Nismo platili

odijela kada smo reklijer nam nisu prebacili novce.

lvan Frani6:Kod registracije kamiona opdina uplati novac naYZO oni nama

prebace I knjiZe ga kao takav.Jeli postoji moguinost da nam opiina plati

registraciju.

Josip Nikoli6:Ne po zakonu u udrugama to mora iiitako .

lvan Franii:Onda je to u redu

Zoran Jelinii dobro ovako iemo da bih ono 5to je nadelnik podnjeo izvijeitaj I ono

5to sam vam pisanim putem predloZio a o demu je bilo vederas ovdje rijedi na

usvajenje.S time da evo ovdje dok je nadelnik tu pitam nadelnka buduii da

Gospodin Jurkovii koji I sam vatrogasac se ponuddi da kao dovijek koji ima

registriran obrt da ako Zeli sada odmah pristupi radovima na prvoj fazi

rekonstrukcije o kojoj je bilo rijedijer kada dode Ijeto od toga posla niSta.

Josip Nikolii.MoZe neka napravi skicu ltroikovik I neka mi donese.

ZoranJelinii:Tko je za za ova predlog?Konsatujem da je prijedlog jednoglasno

usvojen.

Sada bih da predemo na drugu todku dnevnoga reda a to je pomoi Zupniku oko

rekonstrukcije unutra5njosti naie mijesne crkve !

Izvolite rasprava je otvorena.

Zoran Jelini6:ja iu prvi buduii das am sa nadelniko 23 ovooga mijeseca u

njegovomu uredu vei razgovarao o voj temi.Moj stav je slijedeii kao

predjedavajuieg ovoga tijela da kao mijseni odbor Jaruge zahtijevamo od

predsjednika opiinskoga vijeia da ovu todku ovrsti u dnevni red ted a se ova

sredstva izglasaju kao neSto 5to mijesni odborJaruge planira kao provedbu svojih

aktivnosti.Napominjem to znadi nema veze sa Zupom I 2upnikom .Kasnije iemo

kada donesemo tu odluku traZiti pomoi Zupnika u onomu tehnidkome dijelu

pomoi da preuzme malo brige oko povladenja tih srestava.Buduii da mijasno

nemamo tu moguinost.Jedna je stvar kroz nekoliko godina moZda vi5e ntko od



nas ne6e sijediti ovdje, ali 6emo imati svi konfor koji iemo moii tamo preko puta

u zgradt crkve uZavatito je Naie ne sveienika ni ti ovog niti onog .Svi

prolazimo.Kako za vrijeme Mise NEDJEUOM i dijeca ie imati konfor za vrijeme

vijeronauka I svi Zupljani kod ostalih poboZnost.Znadi mi ie mo to sve koristiti.

Mirko Zivkovii :A 5to todno planira raditi?

Zoran Jelinii: e neznam stvarno nisam imao prilike jo5 o tome sa Zupniklom rekao

mije samo da ie na radove uzeti sve majstore iz Jaruga.

Andrija Vlajnii:Ti se desto dujei sa Zupnikom

ZoranJelinii:DA!No svima Zupljanima su vrata Zupnoga stana Sirom otvorena I sa

iupnikom ja I sa njime se ima o demu razgovarati o more tema .5irok raspon od

svijetovnih do onih duhovnih tema.

Stijepan DZambo :Kakvo ie se grijanje raditi?

Zoran Jelinii:E to stvarno neznam !

Stijepan Diambo:eekaj ti ZeliS da mi kao mijesni odbor izglasamo to da od opdine

traZimo da sufinancraove radove u visini sa 20 tisu6a kuna!

Zoran Jelinii:DA!Napominjem das mo u mandatu gospodina Benakoviia I biviega

saziva vijeia ve6 jednom odradili ovakvu akciju kada je trebala rekonstrukcija

naSih zvona na crkvi UZASASCA GoSPODNJAGA u JARUGAMA I to u visini od22

tisuie kuna

Andrija Vajnii:Kada si se vei navezao na Zupnika za5to neznamo viSe koliko je tko

dao za crkvu.

Zoran Jelinii :Neznam 5to misliS pa ditao je dedko kolko je skupito za blagoslov

kuia I to sve 6e iii u radove osim darova za dijecu.

Mirko Zivkovi6:Ne to ve6 zaito nema viSe onoga tiskanoga izvijeSStaja a redeno je

da6e biti.Druga stvar dao sam hrastovinu za vrata a ona rupa ispred jo5 nije

zavr5ena samo je izbetonirano.



Andrija Vlajni6:Nemam niSta protiv kaZe5 bit ie majstori iz Jaruga ja sam radio na

pro5irenju kora pleo korpe l5alovao onda je ne sad ova Zupnikvei kojije biozvao

druge ljude za majstore a ja dizao amprere.

Zoran Jelinii:Ljudi moji krivoj osobi se obraiate.lmate ckrveniodbor iznesite

primjedbe svoje pa nek prenesu Zupniku.

Josip Nikoli6:Mene je Petar zvao i rekao da je on protiv ovakve ideje.

Zoran Jelinii:Josipe I jasam zvao Petra I obijasnio mu neke stvari.Nitk od nas

izabranih nemoZe I ne smije vrSiti svoju smaovolju.Tu smo da sluiamo povratni

eho oni koji nas.Ja ovo ne bih radio a da nisam razgovarao sa mije5tanima.Nitko

od mijeitana nije rekao da je protiv takve ideje dapade zduino je podrZavaju.lsto

tako sam rekao svim mijeitanima koji su me tel.zvali I u Nedejlju idudi sa groblja

mi svratili I Zalili se na neke odluke koje idu iz opiinskoga proraduna.Ja nikada

neiu biti niti protiv naj manje sitnice koja ie se ulagati u Jaruge.Svakoga iu
sasluSati ali bitiglasno govornik pojedinaca ili udruga to neiu svakako.lmali su

vederas priliku na sijednicu do6i I reii 5to ih pati .To nisu stoga molim lijepo.

Stijepan DZambo :Zorane je si vidio jeli ima itko protiv da se pomogne oko

uredivanja crkve.

Zoran Jelinii:Pitam samo vijeinike jeli ima itko protiv.Konstatiram da

nema.Dobro.

Josip Nikolii:AzaSto netraZite 15 tisuia kuna za to ne treba vijeia.

Zoran Jelinii:Dobro lJosipe ajmo ovako ako izglasasmo ovih 15 tisuia kuna jeliti
to moZeS isplatiti kada Zupnik poSalje dopis da ie radit na uredenje naie crkve.

Josip Nlkoli6:Mogu!

Zoran Jelinii:Dobro.Buduii da je nekako crkveni prostor bai naj de56e koriSten

javni prostor buduii da je u crkvenome dvoriStu nalazi I dijedije graliSte.Znadi zbog

izgradnje sinergije prema Zupi sa naSe strane buduii daje iupnik ved gradi

predlaZem da izglasamo iznos kojije ponudio nadelnik kao nekakvo kompromisno

rije5enje.Tko je ZA . Konstatuje m jed nogla sno.



Ovime smo iscrpili I druku todku dnevnoga reda I predlaZem da predemo na treiu
todku a to je Pitanja prijedlozi I razlidito.

lzvolite.

Andrija Vlajni6:Jas am na sijednici opiinskoga vijeia kada sam mijenjao Zorana

nadelnide pitao za mrtvadnicu.Zoranu sam podnio izvije5taj .Gospodin Benakovii

je rekao das mo mi onda doniljeli odluku da je to tao kako je sad .Odluke se mogu

mijenjati.

Josip Nikolii:mogu ali u dogledno vrijeme.

Andr'rja Vlajnii:Palma naplaiuje odvozl dovoz pokjnika od Sikirevaca do Jaruga.

Zoran Jelinii:Da tako smo se onda dogovorili I ja I danas stojim iza te odluke jer

moZemo razgovarati I o subvenciji prijevoza od Jaruga do Sikirevaca I natrag

.Hladnajdu opdina na5im mijeitanima ne na pladuje .Mi imamo 5-5 ukopa

jednostavnija je subvencija nego gradnja nove mrtvadnice.A I naru5ili bih izgled na

samome svetiStu I groblju.Nova mrtvadnica nije jeftinija od pola mijuna kuna

sigurno.

lvan Fanii:Pitao bih nadelnika Sto je sa onim ugovorom za kori5tenje prostora

disto kad dode inspekcija da imao ugovor da je to opiinski prostor koji koristi DVD

Jaruge.

Zoran Jelinii.ugovor na 100 godina na jednu kunu.To bih vei I bilo da nismo imali

vlad inog povijeren ika.

Josip Nlkolii.Napravit ie mo to.

Zoran Jelinii:Neelnide plinofikacija.Evo ponovo sam razgovarao sa svojim izvorom

I spreman je ponovo organiirati sastana direktora Brod plina sa opiinskim

vodstvom.Pa posle toga da seide u anketu o plinofikaciji.

lvica Tomii :samo da ne bud ekao I prva anketa.Mogli smo imativei plin.

Josip Nikolii toje redoslijed kojim moramo iii ne6emo prvo praviti anketu pa onda

nema plina.



Andrija Vlajni6 :Neka se provede anketa treba svakako zaokruZiti da hoiemo ali

kod nas je vei sad starije stanovni5tvo koje Zivi od mirovine I koji ie teSko uvesti

plin.No svako sam za.

Mirko Zivkovii:Ko zna koliko 6e biti pouzdan plin.

ZoranJelinii :Drvo je sad 350 kuna a radim posao kojim radim I vidim gdje sve

elektrane na bio masu kao gljive poslije ki5u nidu.Naj novija je u Karlovcu.A velik ih

je broj od Gline do Zupanje I Virovirtice.Za neko vrijeme ie jako teSko biti doii do

ogrijevnoga drveta.

Krpljenje dotrajalih ulica o tome smo ved govorili .

lvica Tomii:Kad smo ve6 kod toga moieli se sastrugati ona trava sa cete da se

voda slijeva u kanale a ne na asfalt.

Mirko Zivkovii:Stoje sa kontenerom nadelnide kod igraliSta vei neko se vrijeme ne

prazne.

Josip Nikolii:Moram to vidjeti.

Zoran Jelini6:MoZemo odmah nastaviti lsa odmuljivanje Kanala.

Josip jNikolii:Ma znam da to treba ali Mata nema ljudi trebao je to vei napraviti

ali eto.Napravit iemo dim stignemo.

Zoran Jelinii:l o stazama smo vei duli 5to se sprema no nadelnide Sto je sa

kanalizacijom

Josip Nikolii:to moramo jo5 vidjeti nisu sigurni ni oni koji su nosioci projekata.Gdje

ie i6i predistad I kako 6e se to sve raditi.Sad su I krajni rok pomakeli.

Zoranjelinii:Evo da prenesem i pitanje vijeinice Cecilije Jakii koja vederas zbog

viroze nije sa nama.Pita jeli moguie ikako vidjeti sa Zupanijskom uprvao za ceste

da se na onome zavoju kod pruZnoga prijelaza.tamo je bilo vei nekoliko izlijetanja

u onaj dubok kanal.



Mirko Zivkovii:Nije niko izletio tko je se pridriavao propsa.Jeli ima I znak stop koji

je ostao I pruZni prijelaz znadi obavezan si usporiti.

Zoranjelinii:Mirko tu si u potpunosti u pravu.Dobro jeli ima itko jo5 kakvih

pitanjai prijedloga Nema Sljednicu zakljudujem todno u 21 sat I iduiu 6emo

zakazatitamo negdje kada dobro zagrije u proljeie.!!!

Zapisnidar

Andrija Vlajnii

Predsjednik vijeia m.o Jaruge

Zoran Jelin
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